
Çocuk aldırmak caiz mi?

“Üç  aylık  hâmile  olan  birisi,  röntgen  çekimi
sonucunda akraba evliliğinden dolayı  çocuğunun
sakat  kalma  ihtimalini  tespit  etse,  çocuğunu
aldırması  câiz  olur  mu?”
Akraba evliliğinin doğacak çocukları yüzde yüz sakat bırakacağı şeklinde bir ön yargı
esasen yanlıştır. Sadece ihtimali biraz fazladır. Yoksa akraba olmayan çiftler de aynı
riske sahip olabilmektedirler.

Sakat doğumları önlemek için doktorun ve tıbbın tavsiyelerine uyulmalıdır şüphesiz.
Ama evlilik yapılmışsa, çocuk ana rahmine düşmüşse, üç ay geride kalmış ve büyük
bir ihtimal ceninde canlılık meydana gelmişse, artık, ihtimal üzerine hareket edilerek
çocuk aldırılmamalıdır.
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